
Från: Suzanna Bengtsson
Till: Suzanna Bengtsson
Ärende: Återkoppling från elevrådsmöte med politiken kring nya skolan
Datum: den 5 december 2023 14:04:58

Från: Magnus Svanberg <magnus.svanberg@bollebygd.se> 
Ämne: Återkoppling från elevrådsmöte med politiken kring nya skolan
 

Hej!
 
 
Johan Berntsson vår utbildningschef, visade ett bildspel om de tre nya
områden som planeras för byggnationen för nya skolan. Ett av dessa
områden där politiken kommer fatta ett klokt beslut i var den nya skolan ska
placeras. Eleverna hade gott samtal i små bikupor med KSO Ulf Rapp, 1:e
vice ordförande Ingridh Anderén och 2:e vice ordförande Daniel Persson och
såklart även Johan Berntsson.  Många kloka inspel från närvarande elever.
De lyfte bland annat;
 

Vikten av tillgänglighet till och från nya skolan.
Vikten av bra material och klassrum i kommande skolan.
Många grönytor.
Bra bussförbindelser.
Gröna tak/växtlighet på taken – trevligt.
Vikten av stora fotbollsplaner.
Ny stor idrottshall.

 
Funderingar lyftes även om det blir fallet att nya skolan placeras på
Fjällastorp, kommer innebära en stor förändring för elever på 7-9 och deras
vh. Ulf Rapp berättade att det planeras 500 nya bostäder i anslutning till
Kulla- området inom en 10 års period.
 
Med vänlig hälsning 
Magnus Svanberg
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